
      
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Aan: het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Hoorn 
 
 
Hoorn, 18 juli 2024 
 
Betreft: Artikel 36-vragen over Sluiting kinderboerderij De Waalrakkers 
 
 
Geacht college, 
 
Naar aanleiding van het besluit, bij de behandeling van de kadernota, omtrent de sluiting van 
kinderboerderij De Waalrakkers als bezuinigingsmaatregel, stellen wij u de volgende vragen: 

● U stelt: “De kinderboerderij is sterk verouderd en voldoet niet meer aan de regels 
voor dierenwelzijn.”  
 
- Kunt u ons alle documenten, interne en externe communicatie (brieven/mails), 

doen toekomen waarmee u uw stelling onderbouwd en waaruit blijkt dat de 
kinderboerderij de Waalrakkers niet voldoet aan de regels voor dierenwelzijn? 

 
- Is het college zich ervan bewust dat kinderboerderij de Waalrakkers het keurmerk 

Zoönosen heeft, wat inhoudt dat volgens de Diergezondheid organisatie GD de 
kinderboerderijen zeer bewust bezig zijn met het verantwoord houden van 
dieren?  

 
- Is het college ermee bekend dat een dergelijk keurmerk jaarlijks aangevraagd 

moet worden en door de dierenarts wordt getoetst?  
 
- Is het college bereid haar excuses te maken richting de vele vrijwilligers die zich 

dagelijks inzetten voor het dierenwelzijn op de kinderboerderij?   
 

● U stelt: “Om De Waalrakkers open te kunnen houden, moet er de komende jaren 
heel veel geld geïnvesteerd worden. Met name in gebouwen, maar ook om aan de 
toenemende eisen van de overheid op het gebied van dierenwelzijn te kunnen blijven 
voldoen. Dan hebben we het over een bedrag van rond de € 100.000. Dat geld is er 
niet, tenzij we andere voorzieningen sluiten of andere plannen niet uitvoeren.”  
 
- Waar zijn deze bedragen op gebaseerd? Kunt u ons alle interne en externe 

rapporten doen toekomen waaruit blijkt dat er een bedrag van € 100.000 nodig 
is?  

 



● Uw stelt tijdens de behandeling van de kadernota dat er dieren gefokt worden bij 
kinderboerderij de Waalrakkers en dat hiervoor camera’s aanwezig zouden moeten 
zijn (dit zou een van de kostenposten zijn).   

 
- Welke dieren worden hier volgens het college gefokt? 
- Klopt het dat enkel bij locatie “de Woid” dieren worden gefokt en dat gebeurt 

onder streng toezicht van de dierenverzorgers?  
- Welke kosten worden er jaarlijks gemaakt door de kinderboerderijen om dieren te 

fokken en wat zou er bespaard kunnen worden wanneer er in plaats daarvan 
jonge dieren worden aangekocht? 
 

● Als wegen worden aangelegd of gebouwen worden neergezet is het heel 
gebruikelijk dat na verloop van tijd renovaties moeten plaatsvinden. Hiervoor dienen 
dan ook jaarlijks gelden te worden gereserveerd voor groot onderhoud.  
- Hoe oud zijn de gebouwen die op de kinderboerderij staan? 
- Wanneer heeft hier voor het laatst groot onderhoud plaatsgevonden en welke 

werkzaamheden zijn er verricht en wat heeft dit gekost? 
- Hoeveel geld is er voor vervanging gereserveerd voor de kinderboerderij de 

Waalrakkers? 
- Kunt u ons inzage geven in het Meerjarig onderhoudsplan gebouwen waar alle  

kinderboerderijen, hertenkamp en voliere meerjarig in zijn opgenomen.  
 

● Door de aanleg van het stadsstrand zou er een verbinding aangebracht gaan worden 
naar de kinderboerderij. Dit zou ook voor meer bezoekers gaan zorgen.  

- Waar zijn deze ambities gebleven?  
- Waarom niet inzetten op meer bezoekers? 
- Wat is de status van de verbinding tussen de Waalrakkers en het stadsstrand?  

 
● In uw informatieverstrekking aan de gemeenteraad spreekt u van een 

bezoekersaantal van 5000 per jaar. In uw internetbericht 'Mogelijke sluiting 
kinderboerderij De Waalrakkers’ spreekt u van 8.500 bezoekers.  

- Kunt u een gedetailleerd overzicht doen toekomen, waarin u uw tellingen 
onderbouwd? 

 
● Wat is momenteel de aanwezige formatie bij de kinderboerderijen en klopt het dat 

deze de afgelopen jaren is verruimd? Graag een overzicht van de aanwezige 
bezetting  2021 t/m heden (inhuur en vaste medewerkers). 
 

● In de kadernota 2024 stelt u: “Mogelijk liggen er ook nog kansen voor 
herontwikkelingen van deze locatie.” In uw persbericht ontkracht u mogelijke 
woningbouw op deze locatie. 

- Wat houdt uw beoogde herontwikkeling dan in? 
- Graag ontvangen wij alle interne en externe communicatie vanuit de gemeente 

Hoorn en/of vertegenwoordigers namens de gemeente Hoorn aangaande  
herontwikkeling op en rondom de gronden kinderboerderij De Waalrakkers. 
 
 

 
 
 



● Vergelijkbaar met een WOO verzoek (M.U.V zwartgelakte informatie) ontvangen wij 
graag alle interne en externe communicatie vanuit de gemeente Hoorn en/of 
vertegenwoordigers namens de gemeente Hoorn aangaande kinderboerderij De 
Waalrakkers, vanaf 1 januari 2022, tot en met heden. 
 
 

Met vriendelijke groeten, 
 
Chris de Meij 


